

Application Form for Direct Admission to Ph.D. Program

辦理順序：

填寫申請書 → 至註冊組填寫學業成績 → 向擬逕修讀博士學位系所提出申請

Application Process：

Complete the application form. → Submit the form to the Registration Division for academic record verification. → Submit the application to the intended Ph.D. program department.

說明

1. 應繳交資料：申請書、副教授以上二人推薦函、歷年成績單及擬逕修讀博士學位之系所指定繳交之資料。

Required documentation：application form, two recommendation letters from associate professors or above, official academic transcripts, and any additional documents required by the intended Ph.D. program department.

2. 申請者應於規定時間內備妥前列各項資料，向擬逕修讀博士學位之系所提出申請。

Applicants must submit all required documents to the designated Ph.D. department within the deadline.

3. 本校「學生逕修讀博士學位作業規定」請參閱教務處網頁。

Please visit the Office of Academic Affairs website for "Guidelines for Direct Admission to Ph.D. Program".